
Referat 

Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 7. marts 2023 kl. 17.00-19:30  

på skolens kontor 

Mødedeltagere:  

Thomas Vedel, Jacob Seier Petersen, Mai-Britt Hauschildt Dam Nielsen, Jane Hagelskjær, 

Tine Rosborg Wegener, Barbara Bjørnestad Kolby, Hanne Damgaard Petersen, Birgitte 

Boel, og Dan Gjerrild Søgaard, Anders Rahbek (elevrådsrepræsentant) og Viggo Dowler 

Nygaard (elevrådsrepræsentant).  

Særligt indbudte: Dorte Faurskov Hertz 

Dagsorden sendes til suppleant Laura Gylden-Damgaard. 

Fravær: Tine,  

O = Orientering, D = Drøftelse, B = Beslutning 

Eleverne deltager kun i den første halve time. 

Tid Beskrivelse Referat 

17.00 

(B) 

Godkendelse af dagsorden Godkendt 

17.05 

(O) 

Nyt fra elevrådet Der har ikke været afholdt elevrådsmøde 

siden sidst. Elevrådet er i gang med at 

planlægge påskestævne. 

17.15 

(O) 

Nyt fra forældrene Der har ikke været henvendelser fra 

forældre. 

17.25 

(O) 

Nyt fra skolen Alle medarbejderne har været på 

internat, hvor fokus/oplæg var omkring 

God skole - gode læringsmiljøer, samt 

Dannelse. Der arbejdes videre med 

fokusområderne på skolen i kommende 

tid og næste skoleår.  

Der er fuld gang i styregruppe omkring 

arbejdet om skolens bygningsdrift og 

service, der skal samles og centraliseres 

med kommunens øvrige 

serviceafdelinger, et politisk ønske om 

en besparelse. 



Garderober og brandtilsyn – der er 

blevet givet et påbud om at reducere 

mængden af brandkalorier på SFO-

gangen i kælderen. Der er arbejdes på 

at fjerne garderoberne. 

 

17.35 

(O+D+B)  

 

Detaljeret gennemgang af 

budget: 2 timer 

a. Detaljere forståelse for 

hvilke parametre, der har 

drevet de enkelte 

underskudsposter og en 

kritisk vurdering af hvorvidt 

vi i fremtiden kan undgå at 

blive overrasket af disse. 

 

b. Potentielle "ud af boksen" 

ideer til at nedbringe 

omkostningerne 

 

c. Potentiel 

klassesammenlægning - 

hvilke økonomiske fordele 

er der ved det, hvordan 

bliver de rent praktisk 

implementeret, hvilke 

alternativer er der (ud af 

boksen) og hvad er de 

forventede økonomiske 

ulemper er der ved at 

sammenlægge klasserne 

(flere elever der trækker 

sig ud af skolen, dalende 

opbakning til skolen fra 

forældre) 

Budgettet gennemgået. 

Drøftelser omkring dette. En del 

utilfredshed blandt de forældrevalgte i 

forhold til de skitserede konsekvenser. 

 

 

19.25 Evt.  

Bilag: Møder i skolebestyrelsen 
Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2022-2023 

Mandag 15-08-2022 17.00-19.30 

Tirsdag 13-09-2022 17.00-19.30 

Onsdag 12-10-2022 -  AFLYST 17.00-19.30 

Torsdag 10-11-2022 17.00-19.30 



Mandag 05-12-2022 17.00-19.30 

Onsdag 11-01-2023: Temamøde? 16.00-21.00 

Mandag 06-02-2023 17.00-19.30 

Tirsdag 07-03-2023 17.00-19.30 

Torsdag 13-04-2023 17.00-19.30 

Onsdag 03-05-2023 17.00-19.30 

Tirsdag 13-06-2023 17.00-19.30 

 

  



Nyt fra Skolen 
Personalenyt 

Ilse Thiemer er fortsat sygemeldt og der er aftalt fratrædelse på grund af sygdom. Maria 

Christensen fortsætter i vikariatet frem til sommerferien. 

Anne Lykke Jacobsen er ansat i stedet for Mads G som pædagog i SFO. 

Kasper Østergaard Hansen er blevet fastansat i stedet for Mary som pædagog i SFO. 

Bo Winther er ansat som vikar for Pia Hauge frem til sommerferien. 

 

Program for internatet er/var 

God skole – Gode læringsmiljøer  

Oplæg ved Trine Enggaard Sennelse og Lars Kruchow, begge er pædagogisk konsulenter 

ved vores PPR. De vil igangsætte en proces, der tager sit udgangspunkt det, der sker i 

læringsmiljøerne i de forskellige arenaer i klasserummet, i SFO og i skolegården. De er bl.a. 

inspirerede af arbejdet med professionel relationskonpetence og principperne fra NEST. 

Dannelse 

Oplæg v/Niels Bjerre Tange om skolens dobbelte formål, både teoretisk og 

empirisk/praksisnært. Dannelse og uddannelse om skolens 2 ben. Men hvordan får vi 

intentionerne til at hænge sammen med dagligdagen? 

Bygningsdrift og service 

Der er fuld gang i styregruppe, følgegrupper og workshops i forhold til den politisk ønskede 

forandring af dette felt. Hvad det ender med er det for tidligt at sige noget om. Men der skal 

foreligge et resultat af arbejdet i slutningen af maj 23. 

Garderober og brandtilsyn 

Vi fik sidste år et påbud om at reducere mængden af brandkalorier på SFO-gangen i 

kælderen. Altså skal vi fjerne garderoberne. Vi har tømt to depotrum på majorgangen. Her er 

vi ved at indhente tilbud på vægge, lofter, ventilation, gulve og garderobeelementer. De 

gamle kan ikke genbruges, da de er bygget på stedet en gang i starten af 1980’erne. Hvis 

ikke vi får rettet op på dette inden næste tilsyn, kigger vi ind i en politianmeldelse, 

bødeforlæg og risiko for lukning indtil det er udbedret.  

Vi kommer snart til at tage stilling til dette, da det ikke er helt gratis (ca. 300.000 kr). 

Kontrakten 
Er godkendt efter en justering med fokus på, hvad vi skal holde op med at gøre. 
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